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woj. Mazowieckie PROTOKÓŁ nr 35
z posiedzenia Komisji Budżetowo - Gospodarczej,

z dnia 22 października 2008 roku

O godzinie 1500 posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Filip Rżewski,
przywitał wszystkich zebranych i stwierdził quorum (nieobecny B. Dąbkowski; lista
obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu), a następnie przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Analiza i ocena stanu realizacji programu budowy sieci kanalizacyjnej dla Miasta

Marki (zaproszony gość p. Zbigniew Maksym - Wodociąg Marecki sp. z 0.0.).

4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały zmieniającej uchwałę

nr XV/I 19/2008 Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2008 roku w sprawie budżetu

Miasta Marki na 2008 rok (Druk nr 247).
5. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie Wieloletniego

Programu Inwestycyjnego dla miasta Marki na lata 2009 - 2012 (Druk nr 249).
6. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek

podatku od nieruchomości (Druk nr 248).
7. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały zmieniającej uchwałę

nr III/I2/2002 Rady Miasta Marki z dnia 18 grudnia 2002 roku w sprawie ustalenia
wzoru formularzy dotyczących podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbędnych

do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i leśnego oraz
zmianie innych uchwał (Druk nr 250).

8. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektów uchwał w sprawie dzierżawy gruntu
stanowiącego mienie komunalne (Druki nr 239-243).

9. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na ustanowienie na rzecz Mazowieckiego Operatora Systemu Dystrybucyjnego
Sp. z 0.0., z siedzibą w Warszawie służebności przesyłu paliwa gazowego
na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasto Marki (Druk nr 244).

10. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie nieskorzystania
z przysługującego gminie prawa pierwokupu (Druk nr 246).

11. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektów uchwał przedłożonych Komisji.
12. Sprawy różne.

13. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 2. Przyjecie wniosków w sprawie zmian w porzadku obrad.

Burmistrz Janusz Werczyński zwrócił uwagę, że najprawdopodobniej w wyniku
nieporozumienia w Pkt 6. porządku obrad został zapisany błędny tytuł projektu uchwały,

ponieważ Druk nr 248 dotyczy projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XIV/llO/2007
Rady Miasta Marki z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie emisji obligacji komunalnych,
a nie - jak to zostało zapisane w zaproszeniu na posiedzenie Komisji - w sprawie ustalenia
stawek podatku od nieruchomości.

Burmistrz zwrócił się również z prośbą o rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty:
1) Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie nieskorzystania

z przysługującego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 254),
2) Analiza i wydanie opinii nt. projektu uchwały w sprawie dzierżawy gruntu

stanowiącego mienie komunalne (Druki nr 252),
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3) Analiza i wydanie opinii nt. projektu uchwały w sprawie najmu lokalu użytkowego

stanowiącego mienie komunalne (Druk nr 253).

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowania w sprawie przyjęcia zmian w porządku

obrad:

Głosowanie w sprawie skorygowania treści Pkt 6.. dotyczącego projektu uchwały, zawartego
w Druku nr 248:

Wniosek został przyjęty jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 9. radnych; nieobecni radni:
P. Adamczyk, K. Kędzierski).

Głosowanie w sprawie uzupełnienia porządku obrad o analize i wydanie opinii o projekcie
uchwały. zawartym w Druku nr 254:

Wniosek został przyjęty jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 9. radnych; nieobecni radni:
P. Adamczyk, K. Kędzierski).

Głosowanie w sprawie uzupełnienia porządku obrad o analize i wydanie opinii o projekcie
uchwały. zawartym w Druku nr 252:

Wniosek został przyjęty jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 9. radnych; nieobecni radni:
P. Adamczyk, K. Kędzierski).

Głosowanie w sprawie uzupełnienia porządku obrad o analize i wydanie opinii o projekcie
uchwały, zawartym w Druku nr 253:

Wniosek został przyjęty jednogłośnie (w głosowaniu brało udział 9. radnych; nieobecni radni:
P. Adamczyk, K. Kędzierski).

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. PrzY.ięcie wniosków w sprawie zmian w porządku obrad.
3. Analiza i ocena stanu realizacji programu budowy sieci kanalizacyjnej dla Miasta

Marki (zaproszony gość p. Zbigniew Maksym - Wodociąg Marecki sp. z 0.0.).
4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały zmieniającej uchwałę

nr XV1119/2008 Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2008 roku w sprawie budżetu

Miasta Marki na 2008 rok (Druk nr 247).
5. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie Wieloletniego

Programu Inwestycyjnego dla miasta Marki na lata 2009 - 2012 (Druk nr 249).
6. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr

XIVIl10/2007 Rady Miasta Marki z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie emisji
obligacji komunalnych (Druk nr 248).

7. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały zmieniającej uchwałę

nr III/12/2002 Rady Miasta Marki z dnia 18 grudnia 2002 roku w sprawie ustalenia
wzoru formularzy dotyczących podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbędnych

do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i leśnego oraz
zmianie iunych uchwał (Druk nr 250).
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8. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektów uchwał w sprawie dzierżawy gruntu
stanowiącego mienie komunalne (Druki nr 239-243, 252).

9. Analiza i wydanie opinii nt. projektu uchwały w sprawie najmu lokalu użytkowego

stanowiącego mienie komunalne (Druk nr 253).
10. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody

na ustanowienie na rzecz Mazowieckiego Operatora Systemu Dystrybucyjnego
Sp. z 0.0., z siedzibą w Warszawie służebności przesyłu paliwa gazowego
na nieruchomościstanowiącejwłasnośćGminy Miasto Marki (Druk nr 244).

II. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie nieskorzystania
z przysługującego gminie prawa pierwokupu (Druk nr 246).

12. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie nieskorzystania
z przysługującego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 254).

13. Sprawy różne.

14. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 3. Analiza i ocena stanu realizacji programu budowy sieci kanalizacyjnej dla Miasta
Marki (zaproszony gość p. Zbigniew Maksym - Wodociag Marecki sp. z 0.0.).

Pan Zbigniew Maksym Kierownik Jednostki Realizującej Projekt (budowy sIecI
kanalizacY.inej) przedstawił aktualny stan przygotowania programu budowy sieci kanalizacji
sanitarnej na obszarze aglomeracji miasta Marki; omówił poszczególne działania, związane

z ubieganiem się o dofinansowanie inwestycji ze środków zewnętrznych; poinformował

o założeniach realizacyjnych projektu.

Przewodniczący Filip Rżewski otworzył dyskusję w tym punkcie porządku obrad.

Radny Tadeusz Pasternak zapytał, kto poniesie koszty związane z projektami przyłączy

kanalizacyjnych do budynków prywatnych.

Pan Zbigniew Maksym wyjaśnił, że gmina buduje sieć tylko do granicy działki, natomiast
koszty projektu i budowy przyłączy pokrywająwłaścicieleposesji.

W dalszej dyskusji udział wzięli radni: Marek Mańk, Paweł Chojnowski, Paweł Adamczyk,
Tadeusz Skłodowski oraz Bunnistrz Janusz Werczyński i Pan Zbigniew Maksym.

Następnie Przewodniczący Filip Rżewski podziękował Panu Zbigniewowi Maksymowi
za przybycie na posiedzenie Komisji i zamknął dyskusję w tym punkcie porządku obrad.

Pkt 4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały zmieniajacej uchwałe

nr XV/1 19/2008 Rady Miasta Marki z dnia 30 stycznia 2008 roku w sprawie budżetu Miasta
Marki na 2008 rok (Druk nr 247).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Bunnistrz Janusz Werczyński szczegółowo omówił proponowane zmiany w budżecie na 2008
rok zawarte w Druku nr 247 (materiały opisowe stanowią integralną część projektu uchwały,

str. 14 - 15).
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W dyskusji udział wzięli radni: Paweł Chojnowski, Marek Kroczek, Tadeusz Pasternak,
Elżbieta Brzozowska, Marek Mańk, Marek Szczepanowski oraz Burmistrz Janusz
Werczyński.

Radny Paweł Chojnowski złożył wniosek o wykreślenie zadania pn. "Zakup i montaż masztu
do fotoradaru".

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowaniew sprawie ww. wniosku.

Głosowanie:

za przyjęciemwniosku - S
przeciwko - I
wstrzymało się - 2
(w głosowaniu wzięło udział II. radnych)

Komisja Budżetowo - Gospodarcza przyjęła wniosek o zdjęcie z działu 754, rozdz. 75495
§ 6050 zadania pn. "zakup i montaż masztu do fotoradaru".

W dalszej dyskusji udział wzięli radni: Tadeusz Skłodowski i Filip Rżewski oraz Burmistrz
Janusz Werczyński.

Następnie Przewodniczący Filip Rżewski zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w sprawie
wydania opinii o projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 247, z uwzględnieniem przyjętego

wniosku.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza przy dwóch głosach wstrzymujących się, pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XV/119/200S Rady Miasta Marki
z dnia 30 stycznia 200S roku w sprawie budżetu Miasta Marki na 200S rok (Druk nr 247),
z uwzględnieniem wniosku o zdjęcie z działu 754, rozdz. 75495 § 6050 zadania pn. "zakup
i montaż masztu do fotoradaru" (w głosowaniubrało udział II. radnych).

Pkt 5. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie Wieloletniego
Programu Inwestycyjnego dla miasta Marki na lata 2009 - 2012 (Druk nr 249).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały, zawarty w Druku nr 249.

W dyskusji udział wzięli radni: Tadeusz Skłodowski i Marek Mańk oraz Burmistrz Janusz
Werczyński.

Następnie Przewodniczący Filip Rżewski zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w sprawie
wydania opinii o projekcie uchwały, zawartym w Druku nr 249.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla miasta Marki na lata 2009 - 2012
(w głosowaniubrało udział 10. radnych; nieobecny radny P. Chojnowski).
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Pkt 6. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały zmieniajacej uchwałe

nr XIV111O/2007 Rady Miasta Marki z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie emisji obligacji
komunalnych (Druk nr 248).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały, zawarty w Druku nr 249.

Nie została podjęta dyskusja.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie
uchwały, zawartym w Druku nr 248.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
zmieniającej uchwałę nr XIV/110/2007 Rady Miasta Marki z dnia 19 grudnia 2007 roku
w sprawie emisji obligacji komunalnych (w głosowaniu brało udział 8. radnych; nieobecni
radni: P. Chojnowski, T. Skłodowski, M. Kroczek).

Pkt 7. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały zmieniajacej uchwałę

nr III/12/2002 Rady Miasta Marki z dnia 18 grudnia 2002 roku w sprawie ustalenia wzoru
formularzy dotyczących podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbednych
do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i leśnego oraz zmianie
innych uchwał (Druk nr 250).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił zaproponowane w Druku nr 250 formularze
podatkowe, które mają obowiązywać od I stycznia 2009 roku.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie
uchwały, zawartym w Druku nr 250.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza przy jednym głosie wstrzymującym się, pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr III/12/2002 Rady Miasta Marki z dnia
18 grudnia 2002 roku w sprawie ustalenia wzoru formularzy dotyczących podmiotu
i przedmiotu opodatkowania niezbędnych do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości,

podatku rolnego i leśnego oraz zmianie innych uchwał (w głosowaniu brało udział 9. radnych;
nieobecni radni: P. Chojnowski, T. Skłodowski).

Pkt 8. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektów uchwał w sprawie dzierżawy gruntu
stanowiacego mienie komunalne (Druki nr 239-243).

a) projekt uchwały w sprawie dzierżawy gruntu stanowiacego mienie komunalne - Druk
nr 239,

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
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Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zawarcia na okres
3 lat kolejnej umowy dzierżawy (z dotychczasowym dzierżawcą), niezabudowanej
nieruchomości gruntowej położonej w Markach, stanowiącej część działki nr ewid. 157
z obrębu 1-12 o pow. 200 m2 z przeznaczeniem pod sklep.

Nie została podjęta dyskusja.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie
uchwały, zawartym w Druku nr 239.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza przy jednym głosie wstrzymującym się, pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne
(w głosowaniu brało udział 7. radnych; nieobecni radni: P. Chojnowski, E. Brzozowska,
T. Skłodowski, T. Pasternak).

b) projekt uchwały w sprawie dzierżawy gruntu stanowiacego mienie komunalne Druk
nr 240,

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zawarcia na okres
3 lat kolejnej umowy dzierżawy (z dotychczasowym dzierżawcą), niezabudowanej
nieruchomości gruntowej położonej w Markach, stanowiącej część działki nr ewid. 39/3
z obrębu 4-01 o pow. 15 m z przeznaczeniem pod kiosk.

Nie została podjęta dyskusja.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie
uchwały, zawartym w Druku nr 240.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (w głosowaniu brało udział

8. radnych; nieobecni radni: P. Chojnowski, E. Brzozowska, T. Pasternak).

c) w sprawie dzierżawy gruntu stanowiacego mienie komunalne Druk nr 241,

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zawarcia na okres
3 lat kolejnej umowy dzierżawy (z dotychczasowym dzierżawcą), niezabudowanej
nieruchomości gruntowej fołożonej w Markach, stanowiącej część działki nr ewid. 74/20
z obrębu 4-03 o pow. 12 m z przeznaczeniem pod garaż.

Nie została podjęta dyskusja.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie
uchwały, zawartym w Druku nr 241.
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Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (w głosowaniu brało udział

8. radnych; nieobecni radni: P. Chojnowski, E. Brzozowska, M. Kroczek).

d) w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne Druk nr 242,

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zawarcia na okres
3 lat kolejnej umowy dzierżawy (z dotychczasowym dzierżawcą), niezabudowanej
nieruchomości gruntowej fołożonej w Markach, stanowiącej część działki nr ewid. 74/20
z obrębu 4-03 o pow. 15 m z przeznaczeniem pod garaż.

Nie została podjęta dyskusja.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie
uchwały, zawartym w Druku nr 242.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (w głosowaniu brało udział

8. radnych; nieobecni radni: P. Chojnowski, E. Brzozowska, M. Kroczek).

e) w sprawie dzierżawy gruntu stanowiacego mienie komunalne Druk nr 243,

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zawarcia na okres
3 lat kolejnej umowy dzierżawy (z dotychczasowym dzierżawcą), niezabudowanej
nieruchomości gruntowej położonej w Markach, stanowiącej część działki nr ewid. 15121
z obrębu 3-03 o pow. 72,60 m2 z przeznaczeniem pod budynek mieszkalny.

Nie została podjęta dyskusja.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie
uchwały, zawartym w Druku nr 243.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (w głosowaniu brało udział

8. radnych; nieobecni radni: P. Chojnowski, E. Brzozowska, M. Kroczek).

f) w sprawie dzierżawy gruntu stanowiacego mienie komunalne Druk nr 252,

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zawarcia na okres
3 lat kolejnej umowy dzierżawy (z dotychczasowym dzierżawcą), niezabudowanej
nieruchomości gruntowej położonej w Markach, stanowiącej część działki nr ewid. 2/4
z obrębu 1-182 o pow. 634 m2 z przeznaczeniem pod budynek mieszkalny.

Nie została podjęta dyskusja.
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Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie
uchwały, zawartym w Druku nr 252.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie dzierżawy gruntu stanowiącego mienie komunalne (w głosowaniu brało udział

8. radnych; nieobecni radni: P. Chojnowski, E. Brzozowska, M. Kroczek).

Pkt 9. Analiza i wydanie opinii nt. projektu uchwały w sprawie najmu lokalu użytkowego

stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 253).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Burmistrz omówił projekt uchwały zawarty w Druku 253, dotyczący zawarcia na okres
l roku, kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, lokalu użytkowego o pow. 10m2

położonego w Markach przy ul. Okólnej 14 z przeznaczeniem na prowadzenie zajęć

sportowych.

Nie została podjęta dyskusja.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie
uchwały, zawartym w Druku nr 253.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie najmu lokalu użytkowego stanowiącego mienie komunalne (w głosowaniu brało

udział 8. radnych; nieobecni radni: P. Chojnowski, E. Brzozowska, M. Kroczek).

Pkt 10. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na ustanowienie na rzecz Mazowieckiego Operatora Systemu Dystrybucyjnego
Sp. z 0.0., z siedziba w Warszawie służebności przesyłu paliwa gazowego
na nieruchomości stanowiacej własność Gminy Miasto Marki (Druk nr 244).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński omówił projekt uchwały i wyjaśnił, że ustanowienie
służebności jest związane z przyłączeniem gazu do siedziby Zakładu Usług Komunalnych
w Markach przy ul. Lisa Kuli 3.

Nie została podjęta dyskusja.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie
uchwały, zawartym w Druku nr 244.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz Mazowieckiego Operatora Systemu
Dystrybucyjnego Sp. z 0.0., z siedzibą w Warszawie służebności przesyłu paliwa gazowego
na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miasto Marki (w głosowaniu brało udział

8. radnych; nieobecni radni: P. Chojnowski, E. Brzozowska, M. Kroczek).
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Pkt 11. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie nieskorzystania
z przysługujacego gminie prawa pierwokupu (Druk nr 246).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy działki o numerze
ewidencyjnym 3115 z obr. 4-06 o powierzchni 745 m2

, położonej przy ul. Księdza
Popiełuszki. Nieruchomość nie jest przeznaczona na realizację celu publicznego.

Radny Tadeusz Skłodowski zwrócił uwagę na omyłkę pisarską w projekcie uchwały

- nazwisko osób zbywających nieruchomość: jest "Zakrzewskich", powinno być 
"Zajczewskich".

Burmistrz Janusz Werczyński zobowiązał się do sprostowania ww. omyłki.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie
uchwały, zawartym w Druku nr 246.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie nieskorzystania z przysługującego gminie prawa pierwokupu (w głosowaniubrało

udział 8. radnych; nieobecni radni: P. Chojnowski, E. Brzozowska, M. Kroczek).

Pkt 12. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwały w sprawie nieskorzystania
z przysługyjacego gminie prawa pierwokupu (Druk nr 254).

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Burmistrz Janusz Werczyński wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy działki o numerze
ewidencyjnym 52/55 z obr. 4-11 o powierzchni 600 m2

, położonej przy ul. Jastrzębiej.
Nieruchomość nie jest przeznaczona na realizację celu publicznego.

Nie została podjęta dyskusja w tym punkcie porządku obrad.

Przewodniczący Filip Rżewski zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii o projekcie
uchwały, zawartym w Druku nr 254.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
w sprawie nieskorzystania z przysługującego gminie prawa pierwokupu (w głosowaniubrało

udział 9. radnych; nieobecni radni: P. Chojnowski, M. Kroczek).

Pkt 13. Sprawy różne.

1: Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił wystąpienie Starosty Powiatu
Wołomińskiego w sprawie "dofinansowania przedsięwzięć niezbędnych

do usprawnienia działalności Szpitala Powiatowego w Wołominie" w 2009 roku
(pismo stanowi załącznik nr 16 do protokołu).
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W wyniku przeprowadzonej dyskusji, stwierdzono, że na dofinansowanie dla Szpitala
Powiatowego w Wołominie, należy przeznaczyć w budżecie na 2009 rok, taką samą kwotę

jak w roku 200S.

2. Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że Dyrektor Zakładu Transportu
Miejskiego w Warszawie zawiadomił o projektowanym zwiększeniu wysokości

partycypacji w kosztach funkcjonowania środków komunikacji miejskiej. Ponadto
ZTM oczekuje, że miasto Marki pokryje 10% kosztów finansowania linii nr 112, 126
i 130, które dojeżdżająz Warszawy jedynie do Centrum Handlowego MI, i w związku

z tym nie były dotychczas dofinansowywane z budżetu miasta Marki (łączny koszt
według szacunków ZTM to ok. 10 tys. zł miesięcznie).

W podsumowaniu przeprowadzonej dyskusji, Komisja Budżetowo - Gospodarcza wyraziła

sprzeciw wobec oczekiwań ZTM, szczególnie w odniesieniu do roszczeń o pokrywanie
kosztów funkcjonowania linii nr 112, 126 i 130.

Burmistrz Janusz Werczyński zobowiązał się do poinformowania radnych o wyniku
prowadzonych w tym zakresie negocjacji.

3. Burmistrz Janusz Werczyński przedstawił projekt porozumiema, określającego

warunki partycypacji miasta Marki i gminy Radzymin w kosztach funkcjonowania
linii autobusowej nr 740, na trasie Targówek - Marki - Nadma (pismo Burmistrza
Radzymina wraz z projektem porozumienia stanowi załącznik nr 17 do protokołu).

Burmistrz dodał, że przewidywanych jest na tej linii II kursów w dzień powszedni
i 10 kursów w niedziele i święta; łączny koszt funkcj onowania tej linii to około IS tys. zł

miesięcznie, a proponowany udział miasta Marki w tej partycypacji wynosi 50%.

W dyskusji poruszone zostały m.in. kwestie:
możliwości przedłużenia trasy linii 732 do stacji metra przy Pl. Wilsona w Warszawie
(radny Jacek Orych),
petycji mieszkańców w sprawie przedłużenia trasy linii 732 do Strugi (Burmistrz
Janusz Werczyński),

Ponadto w dyskusji udział wzięli radni: Paweł Adamczyk, Tadeusz Skłodowski, Marek
Szczepanowski, Kazimierz Kędzierski, Elżbieta Brzozowska.

Prowadzenie obrad przejął Wiceprzewodniczący Paweł Adamczyk, który zamknął dyskusję

i zarządził głosowanie w sprawie wyrażenia opinii o 50% partycypacji miasta Marki
w kosztach funkcjonowania linii 740 Targówek - Marki - Nadma.

Komisja Budżetowo - Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 50% partycypację

miasta Marki w kosztach funkcjonowania ww. linii autobusowej (w głosowaniubrało udział

S. radnych; nieobecni radni: P. Chojnowski, M. Kroczek, F. Rżewski).

4. Burmistrz Janusz Werczyński poinformował, że w Biurze Rady można zapoznać

się ze skargą, dotyczącą zasiedzenia przez gminę działki o numerze ewidencyjnym
93 z obrębu 4-10.
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5. Burmistrz Janusz Werczyński w odpowiedzi na pytanie radnego Tadeusza
Skłodowskiego wyjaśnił, że negocjacje z firmą BEATRIX (dawniej ORGANGE)
w sprawie umowy zamiany nieruchomości przedłużają się m. in. ze względu na
niestabilną sytuację na rynku nieruchomości.

6. Burmistrz Janusz Werczyński w odpowiedzi na pytanie radnego Jacka Orycha
wyjaśnił, że wycinka drzew w rejonie ulic Stawowej i Sowińskiego jest związana

z budową drogi dojazdowej do posesji.

Innych spraw nie zgłoszono.

Pkt 14. Zamkniecie posiedzenia.

O godzinie 1800 Wiceprzewodniczący
Budżetowo - Gospodarczej.

Protokołowała

Elżbieta Jurczyk

~~

Paweł Adamczyk zamknął posiedzenie Komisji

Przewodniczący Komisji

B~J1°7ł~p
Filip rlJ:wski

WiceprzewodniczącyKo isji

affi'CZ- "'"
Paweł Ad
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